
 
 
 
 
      
 
Synpunkter på förslag till detaljplan för Gärahov 2:, Östra strand 
 
Naturskyddsföreningen har i många år pläderat för att hålla Hjortsjöns norra del fri från 
bebyggelse, av flera skäl. Ett av skälen är att Vaggerydsborna har uppskattat den känsla av 
orörd natur som norra delen av sjön har utgjort. Med den exploatering som nu planeras för, 
kommer den känslan att försvinna för gott. Om man vill uppleva den vildmarkskänsla som 
kommunen marknadsför som ett skäl att bosätta sig i Vaggeryd,  hänvisas man i stort sett till 
de naturreservat som finns. Flera av dessa är tämligen otillgängliga, och lämpar sig inte för 
promenader av gemene man. 
 
En annan, allt viktigare anledning att begränsa byggande, är den biologiska mångfald som går 
förlorad när naturmiljöer försvinner. När så många människor kommer att leva och röra sig i 
området, kommer slitaget på naturen att bli omfattande. För att begränsa det krävs en aktiv 
insats av kommunen för att styra hur vi rör oss i området, genom gång- och cykelstigar, 
kanske också spänger. Det är emellertid en illusion att tro att detta kommer att fungera. 
Allteftersom tiden går, gör människor sina egna stigar och genvägar. 
 
Att ta hänsyn till Tattarkärret och strandskyddszonen är viktigt, vilket kommunen har 
uppmärksammat. Det kommer dock att krävas aktiva insatser i framtiden för att bevara 
strandskyddszonen och kärret, vilket ter sig nästintill utopiskt att åstadkomma. 
 
Naturskyddsföreningen ifrågasätter starkt slutsatsen att en MKB inte behövs. 
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